
Paste location:

粘贴在电视机屏幕上或放置附件袋里。
Paste it on the TV screen or place the accessory bag.
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来料方式：单个来料。
Incoming mode: single piece of material.

技术要求：
1.材质:100um PP合成纸+RP301静电胶(或同性能胶),表面覆光膜。
2.颜色:参考实物色样N080106-001519-002。
3.尺寸及公差:具体图纸要求。
4.来料形式:单个来料。
5.环保:符合RoHS、Reach和TSCA最新标准。

印刷颜色效果参考：N080106-001519-002！

Technical requirements:
1.Material: 100um PP synthetic paper and the surface is 
covered with glossy protective film while the back is coated 
with RP301 electrostatic glue or the like.
2.Refer to the sample N080106-001519-002 for detailed color 
requirements.
3.Refer to the drawing for the detailed requirements on size 
and tolerance. 
4.Come in sheet form.
5.Meet the latest standards of RoHS, Reach and TSCA.

外观质量及性能要求：
1.尺寸正确,符合公差要求;内容颜色与设计图纸一致。
2.图文印刷清晰,无残缺;条码清晰可识别、可扫描,且扫描内容与图纸要求一致。
3.表面清洁平整、不掉色；无刮花、无破损、无气泡，边缘模切整齐。
4.背覆静电弱胶,贴纸移除后电视产品表面不留残胶。
5.酒精擦拭、附着力、常温持粘性、高温持粘性、整机性能试验需通过创维企标
《平面物料材质及质量技术要求》Q/SCWB 2136要求的相关测试。
Requirements on appearance, quality and performance:
1.Size should be correct and conform to the tolerance requirements. Contents and colors should be 
consistent with the drawing.
2.Contents should be clearly printed without defects. Bar code should be clearly recognizable and 
scannable, and scanned content should be the same as the drawing.
3.The edges should be cut neatly, and the surface should be clean and smooth without fading, scratches, 
damages or bubbles.
4.The back should be evenly coated with glue that is permanent, bubble free, high adhesive, non-warping
and hard to peel.
5.Alcohol wiping test, adhension test, continuous viscosity test at high and room temperature, performance
test must meet the requirements of enterprise standard Q/SCWB 2136.
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